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§ 1.   Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och riktade ett särskilt välkomnande till 
stadsdelsnämndens ordförande Berit Kruse och stadsdelsdirektör Anders Meuller. 
Sammanträdet förklarades därmed öppnat.  
 
 
§ 2.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av en punkt under övriga frågor. 
 
 
§ 3.   Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 5:2006 från sammanträdet den 12 maj  2006 blivit justerat och 
utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4.   Val av justerare till dagens protokoll 
Vice ordförande Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens 
protokoll.  
 
 
§ 5.  Besök av stadsdelsnämndens ordförande och stadsdelsdirektören 
Berit Kruse och Anders Meuller hade inget att anföra under denna punkt utan deltog i 
Rådets diskussioner under hela sammanträdet. 
 
 
§ 6.  Rapport från förtroenderåden 
Hässelby Gårds äldreboende 
Lennart Keberg informerade att Micasa har önskemål om att starta ett Boråd för 
seniorboendet. Tills vidare ingår boende från seniorboendet i Hässelby Gårds 
förtroenderåd. 
 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind rapporterade att förtroenderådets styrelse nu har konstituerat sig efter 
årsmötet den 18 april. I och med att styrelsens medlemmar blivit äldre har man valt att 
inrätta vicefunktioner till styrelsens ledamöter. Rådet har nu börjat arbeta med 
förberedelser inför Skolörtens dag som kommer att arrangeras den 12 september. 
 
Råcksta sjukhem 
På sjukhemmet finns inget förtroenderåd, däremot finns ett anhörigråd som dock saknar 
koppling till stadsdelsnämndens pensionärsråd. 
 
I samband med Rådets sammanträde den 12 maj gjordes studiebesök på Råcksta sjukhem. 
Rådet besökte ett våningsplan och kunde bl.a. konstatera att Rådets synpunkter om att 
sänka fönstren i samband med ombyggnaden av sjukhemmet slagit väl ut och ger de 
boende en fin och bra utsikt från lägenheterna.  
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§ 7.   Hässelgården 
Lennart Keberg informerade att arbete pågår med planering kring de gemensamma 
lokalerna. De viktigaste perspektiven på Hässelgården kommer att vara: 
 

• Möten med samma personal 
• Kontinuitet 
• Geriatriker 
• Anhörigstöd 
• Goda delar från andra verksamheter 
• Hässelgården som ett gott exempel 

 
Ledamoten Lars-Erik Eriksson föreslog att Rådet skulle förlägga ett sammanträde till 
Hässelgården i höst.  
 
Ordförande Sigvard Ländin informerade att Vällingby vårdcentral kommer att upphöra 
fr.o.m. den 1 oktober 2006. Kritik har framförts från äldregruppen i Vällingby om bl.a.  
dålig läkarkontinuitet genom många byten av läkare. Råcksta husläkarmottagning kommer 
att utöka sin verksamhet med öppettider kl. 08.00 – 18.00. 
 
 
§ 8.   Stadsdelsnämndens sammanträde den 13 juni 2006   
a) Remiss- Riktlinjer för handläggning av ärenden enligt SoL och LSS för personer 

över 65 år 
Rådet har tagit del av Riktlinjerna. Diskussioner fördes kring riktlinjerna med speciell 
inriktning på städning, tvätt, äldres boende, tillgänglighet, otrygghetsfaktorer, promenader, 
kost och matsituationen för äldre. 
 
Sven Karlsson undrade om möjligheten att ansöka om EU-bidrag för installation av hissar 
i fastigheter där det bor gamla människor. Anders Meuller lovade undersöka detta och 
återkomma till Rådet med besked. 
 
Rådet ansåg att riktlinjerna var bra skrivna och att det finns mycket i materialet som Rådet 
har att diskutera även fortsättningsvis. 
 
b) Remiss- Utbudsplan 2006 för buss och lokalbanor i Centrala trafikregionen 
Rådet har tagit del av utbudsplanen och diskussioner fördes kring denna främst utifrån 
Hässelbyområdet. Anders Meuller påtalade att frågor kring bl.a. utbudsplanen hittills 
drivits för dåligt från förvaltningens sida men en ny tjänst kommer fr.o.m. i höst att 
tillsättas för bl.a. detta arbete. 
 
Rådet anser det angeläget att få en bättre kollektivtrafik till Lövsta och Kyrkhamnsområdet 
och förutser en snabb behandling av detta.   
 
 
c)      Samverkan om planering av ett nytt vård- och omsorgsboende inom Bromma    
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         stadsdelsnämnd 
Lennart Keberg informerade om ett planerat vård- och omsorgsboende i Bromma intill 
Tunets äldreboende. Ritningar visades på huset och de planerade lägenheterna. 
Planeringen sker i samverkan med Bromma stadsdelsförvaltning. Bromma ansvarar för 
projekteringen av byggnaden. Boendet kommer dock att vara ett gemensamt 
ansvarstagande mellan Bromma och Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnder.  
 
Rådet tackade för en bra redogörelse och ser fram emot en nybyggnation vid Tunet. Anser 
det vara bra att stadsdelsnämnden binder upp sig för att få del av de boenden som behövs 
inom stadsdelen. Rådet ser fram emot att följa den fortsatta planeringen. 
 
 
§ 9.   Övrig information från äldreomsorgen 
Lennart Keberg informerade att Länsstyrelsen i samband med genomförd granskning på 
ålderdomshemmets enheter C1 och C2 på Hässelby Gårds äldreboende riktat allvarlig 
kritik mot verksamheten. Kritiken omfattar stort som smått och rör bl.a. bemötandet i det 
dagliga umgänget mellan personal och boende. Vidare riktas kritik mot att boende med 
demenshandikapp blandas med andra äldre och att det finns stora brister i 
dokumentationen kring de äldre. Omedelbara åtgärder har nu vidtagits. En åtgärdsplan 
med olika aktiviteter för förbättringar ska tas fram. Förvaltningen återkommer till Rådet 
med underlag till detta. 
 
Berit Kruse informerade att nämnden kommer att ge förvaltningen i uppdrag att med 
omedelbar verkan ta fram en plan för hur uppföljningsarbetet ska ske, vem som gör vad i 
organisationen, vem som ansvarar för att åtgärder vidtas då behov uppstår. 
 
Rådet tackade för bra förhandsinformation. Rådet ser allvarligt på länsstyrelsens kritik och 
förutsätter att förvaltningen med omedelbar verkan tar tag i detta.  
 
 
§ 10.  Övriga frågor  
Per Westberg informerade från landstingets pensionärsråds debattdag den 16 maj där temat 
var ”Visionen om hälso- och sjukvården för äldre de närmaste tio åren”. 
Frågor kring bl.a. gränsdragning mellan kommun och landsting, vårdplanering, 
koordinerings- och samverkansproblem hade diskuterats. 
  
§ 11.  Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade Berit Kruse och Anders Meuller för deras medverkan i dagens 
diskussioner. Vidare tackade ordförande Lennart Keberg och Gudrun Sjödin för denna 
termin och mötet avslutades med en önskan om en trevlig sommar för samtliga. 
 
Lunch serverades därefter i Riddersviks Gårds matsal. 
 
Nästa sammanträde är fredagen den 11 augusti, kl. 9.00 – 11.00, i rum Plaisiren. 

------- 
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